
Protokół Nr XX/2021 

z obrad XX  sesji Rady Gminy Rudka 

z dnia 30 listopada 2021 roku. 

 

Ad. pkt 1 Otwarcie obrad. 

Obrady XX sesji Rady Gminy Rudka otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Łukasz 

Niemyjski o godz. 1100  modlitwą  „Ojcze nasz …….”  

Otwierając   posiedzenie  powitał wszystkich Radnych, Pana Marcina Gawrysiaka – Wójta Gminy 

Rudka, Pana  Jerzego Gabrysiaka – Sekretarza Gminy Rudka, Panią Monikę Agnieszkę Dygas – Skarbnika 

Gminy, Pana Marka Kozłowskiego – Radcę Prawnego, Panią Katarzynę Piotrowską – Kierownika GOPS, 

Panią Małgorzatę Kunicką – Kierownika Referatu Gospodarki Komunalnej, Drogownictwa i Obrony 

Cywilnej, Panią Monikę Dąbrowską –Kierownika Referatu Oświaty, Kultury i Promocji, Panią Monikę 

Godlewską – Dyrektora Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Rudce, Panią Agnieszkę Markowską – 

Młodszego referenta do spraw organizacyjnych i obsługi organów gminy. 

  Obrady odbyły się  w budynku Remizy OSP Rudka przy ul. Badowskiego 4. 

Na  stan  ustawowy składu rady w  sesji  uczestniczy  11  Radnych. 

1. Pani Małgorzata Barszczewska 

2. Pan Piotr Karpiński 

3. Pan Markowski Łukasz 

4. Pani Barbara Niemyjska  

5. Pan Andrzej Niemyjski 

6. Pan Łukasz Niemyjski 

7. Pan Michał Pampuch 

8. Pan Tadeusz Uszyński 

9. Pani Beata Szendomierska 

10. Pan Jan Wiński 

11. Pani Joanna Warmijak 

W posiedzeniu sesji nie uczestniczy: 

1. Pan Wiński Ryszard 

2. Pan Fabian Niemyjski 

3. Pan Jerzy Józef  Stępkowski  

4. Pani Marta Szymańczyk 

Pan Przewodniczący Rady Łukasz Niemyjski stwierdził, że są one prawomocne. 

 

Ad. pkt 2 Przedstawienie porządku obrad. 

Pan Przewodniczący Rady  przypomniał, że porządek obrad dzisiejszej sesji został dostarczony  

w materiałach na sesję, po czym zwrócił się z zapytaniem czy są uwagi do proponowanego porządku obrad. 

Uwag nie było. 

 W związku z powyższym porządek obrad XX sesji Rady Gminy Rudka przedstawia  

się następująco: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad XIX Sesji Rady Gminy Rudka. 

4. Informacja Wójta z pracy między sesjami. 

5. Przedstawienie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Rudka za rok 

szkolny2020/2021. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności w ramach 

zadań własnych za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych. 

7. Zapoznanie z Komunikatem Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego z dnia  

20 października 2021 r. w sprawie średniej ceny skupu żyta za okres 11 kwartałów będącej 

podstawa do ustalenia podatku rolnego na rok podatkowy 2022. 

8. Zapoznanie z Komunikatem Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego z dnia  

20 października 2021 r. w sprawie średniej ceny sprzedaży drewna, obliczonej według średniej 

ceny drewna uzyskanej przez nadleśnictwa za pierwsze trzy kwartały 2021 r. 



9.  Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku  

od nieruchomości. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rudka na lata 

2021-2024. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Rudka na rok 2021. 

13. Analiza oświadczeń majątkowych Radnych Rady Gminy Rudka. 

14. Interpelacje i zapytania radnych. 

15. Wolne  wnioski. 

16. Zamknięcie  obrad  XX Sesji  Rady  Gminy  Rudka. 

 

Ad. pkt 3 Przyjęcie protokołu z obrad XIX Sesji Rady Gminy Rudka. 

Protokół z posiedzenia XIX sesji Rady Gminy był do wglądu w biurze rady i na stronie Biuletynu 

Informacji Publicznej Gminy Rudka. Pan Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się z zapytaniem czy 

zostały zgłoszone uwagi lub wnioski co do jego treści. 

 Uwag i zastrzeżeń co do treści protokołu nie wniesiono. 

Realizując porządek posiedzenia Pan Przewodniczący Rady Łukasz Niemyjski poinformował,  

że teraz zostanie przeprowadzone głosowanie imienne w sprawie przyjęcia protokołu z obrad XIX sesji 

Rady Gminy Rudka. 

Po wyczytaniu nazwiska każdy z radnych powiedział: „jestem za” lub „jestem przeciw”   

lub „wstrzymuję się od głosu”.  

Pan Przewodniczący stwierdził, że protokół z posiedzenia XIX sesji Rady Gminy Rudka został 

przyjęty: głosów za – 11, głosów przeciw – 0,  głosów wstrzymujących się – 0. 

Imienny wykaz głosowań przedmiot głosowania: przyjęcie protokołu z obrad XIX sesji Rady Gminy Rudka 

w załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji. 

 

Ad. pkt 4 Informacja Wójta z pracy między sesjami. 
Pan Wójt poinformował, że w okresie od ostatniej sesji tj. od 30.09.2021 r. zostało wydanych  

15 Zarządzeń niezbędnych do bieżącego funkcjonowania urzędu (treść zarządzeń w załączeniu  

do protokołu z posiedzenia obrad sesji) 

 Ponadto poinformował, że odbył kilka spotkań, o których chciałby powiedzieć: 

1. Odbyłem spotkanie ze strażakami OSP Rudka w sprawie organizacji obchodów 11 listopada. 

2. Miałem spotkanie z Ks. Biskupem Piotrem Sawczukiem i Ks. Biskupem Tadeuszem Pikusem. 

3. Odbyłem spotkanie z Płk. Pawłem Adamem Lachowskim – Dowódcą 18 Białostockiego Pułku 

Rozpoznawczego oraz Płk. Sławomirem Kocanowskim – Dowódcą 1 Podlaskiej Brygady Obrony 

Terytorialnej. 

4. Spotkanie z Marszałkiem w sprawie 11 listopada. 

5. Spotkanie z mieszkańcami biorącymi udział  w dofinansowaniu instalacji fotowoltaicznych  

w Gminie Rudka. 

6. Odbyłem spotkanie z Panią Magdaleną Zawadzką i Dziekanem Wyższej Szkoły Humanistycznej 

Panem Bohdanem Nowickim w sprawie szkoleń dla mieszkańców. 

7. Spotkanie z Panią Pauliną Kujawską – Zastępcą Przewodniczącej Rady Rodziców SP w Rudce. 

8. Przekazanie dróg w Niemyjach-Jarnątach i Niemyjach-Ząbkach dla firmy Budomost  

pod wykonanie inwestycji. 

9. Odbyłem spotkanie z Panem Markiem Kuczyńskim – Prezesem Zarządu Wodociągi Podlaskie. 

10. Spotkanie z Panem Mariuszem Pientkowskim z NanoCom w sprawie projektu Cyfrowa Gmina.  

11. Miałem  spotkanie z Panem Mariuszem Nahajewskim Dyrektorem PZDW w Białymstoku,  

dot. drogi 681. 

12. Podpisanie umowy z Panem Maciejem Kuczyńskim – realizacja inwestycji bezpieczne przejście 

dla pieszych w miejscowości Rudka.  

 



Ad. pkt 5  Przedstawienie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Rudka za rok 

szkolny2020/2021. 
Zgodnie z porządkiem obrad Pan Przewodniczący przytoczył treść pkt. 5. Pan Łukasz Niemyjski 

przypomniał, że informacja o stanie realizacji zadań oświatowych została dostarczona w materiałach  

na sesję w związku z tym , zapytał czy są uwagi lub pytania do informacji. 

Uwag i pytań nie było. 

 

Ad. pkt 6  Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności  

w ramach zadań własnych za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych. 

W dalszej części porządku obrad Pan Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że uchwała została 

dostarczona w materiałach na sesję, zapytał także czy w związku z tym są uwagi lub zapytania.   

Pytań i uwag nie było. 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem uchwały. Po przeprowadzeniu 

głosowania imiennego uchwała została przyjęta , głosów za - 11, głosów przeciw - 0, głosów 

wstrzymujących się – 0. Imienny wykaz głosowań radnych Rady Gminy Rudka  przedmiot głosowania: 

uchwała w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności w ramach zadań własnych  

za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych w załączeniu do protokołu z sesji. 

Uchwała Nr XX/153/2021 z dnia 30 listopada  2021 roku w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności w ramach zadań własnych za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach 

chronionych w załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji. 

 

 

Ad. pkt 7  Zapoznanie z Komunikatem Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego z dnia 20 

października 2021 r. w sprawie średniej ceny skupu żyta za okres 11 kwartałów będącej podstawa 

do ustalenia podatku rolnego na rok podatkowy 2022. 

 

Ad. pkt 8 Zapoznanie z Komunikatem Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego z dnia  

20 października 2021 r. w sprawie średniej ceny sprzedaży drewna, obliczonej według średniej ceny 

drewna uzyskanej przez nadleśnictwa za pierwsze trzy kwartały 2021 r. 
Pan Przewodniczący poinformował, że oba komunikaty zostały dostarczone w materiałach na sesję, 

aby Radni mogli się zapoznać z ich treścią.  

   

Ad. pkt 9  Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. 
W dalszej części porządku obrad Pan Przewodniczący Rady Gminy przypomniał,  

że projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych został 

dostarczony w materiałach na sesję i zapytał czy w związku z tym projektem są uwagi lub zapytania. 

Przewodniczący Rady powiedział, że jeśli nie ma pytań przystąpimy do głosowania nad projektem 

uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. Głosowanie będzie 

imienne. Po wyczytaniu nazwiska każdy z  radnych powiedział: „jestem za” lub „jestem przeciw”,  lub 

„wstrzymuję się od głosu”.  

 Pan Łukasz Niemyjski Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od środków transportowych została przyjęta. Głosów za – 11, głosów przeciw 

– 0,  głosów wstrzymujących się – 0. Imienny wykaz głosowań radnych Rady Gminy Rudka  przedmiot 

głosowania: uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych  

w załączeniu do protokołu z sesji.  

Uchwała Nr XX/154/2021 z dnia 30  listopada 2021 roku w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od środków transportowych w załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji. 

  

Ad. pkt 10 Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Pan Przewodniczący - projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku  

od nieruchomości został dostarczony w materiałach na sesję. Czy są pytania? Nie widzę.  

Przystąpimy do głosowania nad projektem uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości. Głosowanie będzie imienne. Po wyczytaniu nazwiska każdy z  radnych 

powiedział: „jestem za” lub „jestem przeciw”,  lub „wstrzymuję się od głosu”.  



 Pan Łukasz Niemyjski Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości została przyjęta. Głosów za – 11, głosów przeciw – 0,  głosów 

wstrzymujących się – 0. Imienny wykaz głosowań radnych Rady Gminy Rudka  przedmiot głosowania: 

uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości w załączeniu do protokołu  

z sesji.  

Uchwała Nr XX/155/2021 z dnia 30  listopada 2021 roku w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości w załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji. 

 

 

Ad. pkt 11  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rudka 

na lata 2021-2024. 

Kontynuując przebieg posiedzenia Pan Przewodniczący stwierdził, że przechodzimy  

do pkt 11 porządku obrad. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania?  

Pan Przewodniczący - jeżeli nie ma  pytań, przechodzimy do głosowania nad projektem uchwały.. 

Głosowanie będzie imienne. Po wyczytaniu nazwiska każdy z  radnych powiedział: „jestem za” lub „jestem 

przeciw”,  lub „wstrzymuję się od głosu”.  
 Pan Łukasz Niemyjski Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmian  
w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rudka na lata 2021 – 2024 została przyjęta. Głosów za – 11, 
głosów przeciw – 0,  głosów wstrzymujących się – 0. Imienny wykaz głosowań radnych Rady Gminy 
Rudka  przedmiot głosowania: uchwała w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 
Rudka na lata 2021 – 2024 w załączeniu do protokołu z sesji.  
Uchwała Nr XX/156/2021 z dnia 30  listopada 2021 roku w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Rudka na lata 2021 – 2024  w załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji. 

 

 

Ad. pkt 12 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Rudka na rok 2021.  

 Realizując porządek obrad Pan Przewodniczący poinformował, że teraz będziemy głosować  

nad przyjęciem uchwały w sprawie przyjęcia zmian w budżecie gminy Rudka na rok 2021. Pan Łukasz 

Niemyjski zwrócił się do Radnych, czy są jakieś pytania co do tego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady poinformował, że jeśli nie ma pytań przystąpimy do głosowania nad 

projektem uchwały w sprawie przyjęcia zmian w budżecie gminy Rudka na rok 2021. Głosowanie będzie 

imienne. Po wyczytaniu nazwiska każdy z  radnych powiedział: „jestem za” lub „jestem przeciw”,   

lub „wstrzymuję się od głosu”.  

 Pan Łukasz Niemyjski Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została przyjęta. Głosów  

za – 11, głosów przeciw – 0,  głosów wstrzymujących się – 0. Imienny wykaz głosowań radnych Rady 

Gminy Rudka  przedmiot głosowania: uchwała w sprawie przyjęcia zmian w budżecie gminy Rudka  

na rok 2021 w załączeniu do protokołu z sesji.  

Uchwała Nr XX/157/2021 z dnia 30 listopada 2021 roku Rady Gminy Rudka w sprawie zmian  

w budżecie gminy Rudka na rok 2021 w załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji.  

 

Ad. pkt 13 Analiza oświadczeń majątkowych Radnych Rady Gminy Rudka. 

Pan Przewodniczący poinformował, że wpłynęło pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego  

w Bielsku Podlaskim dot. analizy oświadczeń majątkowych Radnych Rady Gminy Rudka. Pan 

Przewodniczący przedstawił, wobec których oświadczeń Radnych, Naczelnik Urzędu Skarbowego miał 

uwagi. 

 

Ad. pkt 14 Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący, Pan Łukasz Niemyjski zapytał czy są jakieś pytania? Pytań nie było. 

 

Ad. pkt 15 Wolne  wnioski. 

Radna Pani Beata Szendomierska zapytała o inwestycje drogowe ulic Młynowej, Sportowej, 

Łąkowej, Cegielnianej, Ciechanowieckiej i 3-go Maja. Chciała się dowiedzieć na czym dokładnie będzie 

polegał remont tych dróg. 



Pan Wójt odpowiedział, że ulica Młynowa i Sportowa będzie wyremontowana w całości 

technologią suchego asfaltu wraz z ciągiem pieszym. Odcinek ulicy Cegielnianej będzie poszerzony masą 

bitumiczną z ciągiem pieszo jezdnym, gdyż na tym odcinku jest problem z zachowaniem czystości. Remont 

ulicy Łąkowej i Szkolnej zakończy się na drodze wojewódzkiej 681. Na ulicy Ciechanowieckiej 

wymieniona część do końca działki Państwa Iwańczuków. Ten odcinek drogi jest najbardziej połamany, 

zniszczony. Oprócz remontu dróg, o których wspomniałem będzie zakupiony sprzęt do utrzymania 

czystości tych dróg. 

Radna Pani Szendomierska zapytał czy będą wykonane chodniki na ulicy Łąkowej. 

Pan Wójt odpowiedział, że będzie wykonany ciąg pieszo jezdny. Taki ciąg jest wykonany w stronę 

miejscowości Karp i nie dochodzą wieści, aby ktoś jeździł tym ciągiem. 

Radny Pan Michał Pampuch zapytał o śmieci . Powiedział, że mieszkańcy narzekają, że będzie 

drogo. 

Radny Karpiński dodał, słyszałem pogłoski, że gmina zarabia na śmieciach. 

Pan Wójt odpowiedział, że podwyżka będzie o 44%, tak wynika z oferty, która wpłynęła  

w odpowiedzi na ogłoszony przez gminę przetarg. Ogłoszenie drugiego przetargu nie zagwarantuje,  

że przystąpi inna firma i przedstawi korzystniejszą ofertę. Wolę jedną firmę niż żadnej, bo taka sytuacja 

też może mieć miejsce. Wówczas Gmina będzie miała problem. 

Odnośnie drugiej kwestii odpowiadam, że gmina nie zarabia na odbieraniu i zagospodarowaniu 

odpadów komunalnych. Zależy mi na tym, żeby Gmina nie dokładała  na obsługę odbioru odpadów. Jeśli 

zostają środki gmina nie może ich przeznaczyć na inny cel niż wiązany z gospodarką odpadami. 

Pani Skarbnik dodała, że jest nadwyżka z lat 2018-2019 w kwocie ok. 62 000,00 zł. Zostanie ona 

przeznaczona na modernizację PSZOK. 

Pan Wójt powiedział, że cena za śmieci jest duża, mieszkańcy to komentują, ale nie chce, żeby 

gmina dopłacała do odbioru odpadów. Jeśli zaczniemy dopłacać do odpadów zabraknie nam środków  

na inne opłaty, chociażby na energię. Mamy dużo przepompowni i tym samym zużywają bardzo dużo 

energii. 

Radny Uszyński powiedział, że ludzie którzy produkują mniej śmieci powinni mniej płacić od tych,  

którzy produkują ich więcej. 

Pan Sekretarz poinformował, że są trzy metody na podstawie których ustala się opłatę i nie można 

wprowadzić nic innego, gdyż zabrania na to obowiązujące prawo. Możemy opłatę ustalić na podstawie 

ilości osób zamieszkujących daną nieruchomość, ilości zużytej wody w gospodarstwie domowym  

i od powierzchni tej nieruchomości. Państwo Radni wybraliście, że w naszej gminie wysokość opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi będzie ustalana na podstawie ilości osób zamieszkujących 

daną nieruchomość. 

Pan Przewodniczący zaproponował, że może zrobić kampanię uświadamiającą. 

Pan Wójt powtórzył, że są trzy metody do wyboru. Problem jest z faktycznym ustaleniem osób 

zamieszkujących nieruchomość.  

Radny Karpiński zapytał czy odbiór odpadów jest przez gminę ważony. 

Pan Wójt powiedział, że nasza umowa nie ma zapisu, odnoszącego się do tej kwestii.  

Więcej wniosków nie było. 

. 

Ad. pkt 16 Zamknięcie  obrad  XX Sesji  Rady  Gminy  Rudka. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Pan Łukasz Niemyjski  

o godz. 1155  zakończył obrady XX Sesji Rady Gminy. Obrady zakończyły się modlitwą „Zdrowaś Maryjo”   

 

Protokół sporządziła:  

Agnieszka Markowska                                                                        Przewodniczący  Rady Gminy 

                                                                                                                       Łukasz Niemyjski                                                                                          



  


